

ATIA Summaries

December 2021-March 2022

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00161	2021-12-09	Copy of Temporary Help Services, Supply Arrangement, and Standing Offer callups issued in the National Capital Region for the months of January 2021 to September 2021.	Copie des commandes subséquentes aux Services d'aide temporaire, aux arrangements en matière d'approvisionnement et aux offres à commandes émises dans la région de la capitale nationale pour les mois de janvier 2021 à septembre 2021.	16	Disclosed in part
A-2021-00021	2021-12-10	Copy of the discussion paper that was shared with the province of Ontario in November 2020 regarding the pending meeting between Canada, Ontario and leadership and its response received on January 29, 2021.	Copie du document de travail qui a été communiqué à la province de l'Ontario en novembre 2020 concernant la réunion en cours entre le Canada, l'Ontario et la direction et sa réponse reçue le 29 janvier 2021.	4	Disclosed in part
A-2019-00211	2021-12-13	Records relating to the Memorandum of Understanding on Advancing Reconciliation with the NunatuKavut Community Council around May 22, 2019.	Documents relatifs au protocole d'entente sur l'avancement de la réconciliation avec le Conseil communautaire de NunatuKavut vers le 22 mai 2019.	55	Disclosed in part
A-2020-00049	2021-12-13	Copy of the Organizational Chart for the Specific Claims Branch as it stood at the start of 2020.	Copie de l'organigramme de la Direction générale des revendications particulières tel qu'il existait au début de 2020.	43	Disclosed in part
A-2020-00050	2021-12-13	Copy of the revised Organizational Chart for the Specific Claims Branch, showing the changes implemented in 2020.	Copie de l'organigramme révisé de la Direction générale des revendications particulières, montrant les changements mis en œuvre en 2020.	3	All disclosed
A-2019-00212	2021-12-14	Document related to the Nunatukavut Community Council Recognition of Indigenous Rights and Self-Determination Memorandum of Understanding dated May 28, 2019.	Document relatif au protocole d'entente sur la reconnaissance des droits et l'autodétermination des peuples autochtones par le Conseil communautaire du Nunatukavut daté du 28 mai 2019.	34	Disclosed in part
A-2018-00294	2021-12-15	Briefing Note LED3435 : Amendments to the First Nations Land Management Act schedule.	Note d'information LED3435 : Modifications à l'annexe de la Loi sur la gestion des terres des premières nations.	0	No Record
A-2021-00114	2021-12-15	List of individual requesting specific claim settlements as reported in the 2006 and claim settlements from 1974 to August 10, 2021.	Liste des personnes qui ont demandé le règlement d'une revendication particulière, comme indiqué dans le document de 2006 et le règlement d'une revendication de 1974 au 10 août 2021.	54	Disclosed in part
A-2021-00197	2021-12-16	Documents pertaining to Canada's on Reserve Housing Policy dated 1996.	Documents relatifs à la Politique canadienne sur le logement dans les réserves, datée de 1996.	0	No Record
A-2019-00196	2021-12-17	Records regarding signing of the Memorandum of Understanding on Advancing Reconciliation with NunatuKavut Community Council.	Documents concernant la signature du protocole d'entente sur l'avancement de la réconciliation avec le conseil communautaire de NunatuKavut.	27	Disclosed in part

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2019-00319	2021-12-17	Briefing material prepared for Minister Carolyn Bennett before she met with Wet'suwet'en hereditary Chiefs in Smithers, British Columbia, between February 28, 2020 and March 1, 2020.	Documents d'information préparés à l'intention de la ministre Carolyn Bennett avant qu'elle ne rencontre les chefs héréditaires Wet'suwet'en à Smithers, en Colombie-Britannique, entre le 28 février 2020 et le 1er mars 2020.	6	All disclosed
A-2021-00068	2021-12-20	Documents concerning the Deputy Minister's office renovations referred to in Sessional Paper 8555-432-676.	Documents concernant les rénovations du bureau du sous-ministre dont il est question dans le document parlementaire 8555-432-676.	133	All disclosed
A-2021-00089	2021-12-21	The detailed operating budget for Crown-Indigenous Relations and Northern Affairs Canada received over the last five years.	Le budget de fonctionnement détaillé de Relations Couronne-Autochtones et Affaires du Nord Canada a été reçu au cours des cinq dernières années.	2	All disclosed
A-2021-00022	2021-12-29	Copy of the reconciliation and recognition of rights in fisheries agreement signed by the Minister of Fisheries and Oceans and the Minister of Crown-Indigenous Relations around April 17, 2021.	Copie de l'accord de réconciliation et de reconnaissance des droits en matière de pêche signé par le ministre des Pêches et des Océans et le ministre des Relations Couronne-Autochtones vers le 17 avril 2021.	21	Disclosed in part
A-2021-00158	2021-12-29	Briefing Notes TAG20133: Letter Responding to Métis Tricouncil Reactions to the Manitoba Métis Federation Self-Government Recognition and Implementation Agreement, TAG20100: Reactions to Signing of Manitoba Métis Federation Self-Government Recognition and Implementation Agreement, and MTX513: Minister Carolyn Bennett's meeting to sign Manitoba Metis Federation's Self-Government Implementation and Self-Government Agreement on July 6, 2021.	Notes d'information TAG20133: Lettre de réponse aux réactions du Tricouncil des Métis concernant l'Accord de reconnaissance et de mise en œuvre de l'autonomie gouvernementale de la Fédération des Métis du Manitoba, TAG20100: Réactions à la signature de l'Accord de reconnaissance et de mise en œuvre de l'autonomie gouvernementale de la Manitoba Métis Federation, et MTX513: Rencontre de la ministre Carolyn Bennett pour signer la mise en oeuvre de l'autonomie gouvernementale et l'entente d'autonomie gouvernementale avec la Fédération des Métis du Manitoba, le 6 juillet 2021.	10	Disclosed in part
A-2021-00162	2021-12-29	Copy of Task & Solutions Professional Services, Task Based Informatics Professional Services, Supply Arrangement contracts, and Standing Offer callups issued in the National Capital Region between January 2021 and September 2021.	Copie des contrats de services professionnels de tâches et de solutions, de services professionnels en informatique axée sur les tâches, de commandes subséquentes et d'offres à commandes passés dans la région de la capitale nationale entre janvier 2021 et septembre 2021.	70	Disclosed in part
A-2019-00255	2021-12-30	List of all titles of Investigation and Forensic Audit Reports between 2017 and December 6, 2019.	Liste de tous les titres des rapports d'enquête et de vérification judiciaire entre 2017 et le 6 décembre 2019.	0	No Record
A-2021-00101	2021-12-30	Documents regarding unmarked graves and the search for missing children between May 2020 and August 10, 2021.	Documents concernant les tombes anonymes et la recherche d'enfants disparus entre mai 2020 et le 10 août 2021.	54	Disclosed in part

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00024	2021-12-31	Briefing Notes M11718: Arctic Oil and Gas, and M11697: Incoming United States administration position on the Arctic	Notes d'information M11718: Pétrole et gaz de l'Arctique, et M11697: Position de l'administration américaine entrante sur l'Arctique.	7	Disclosed in part
A-2021-00145	2022-01-12	Documents relating to the development of provisions in the of the Treasury Board Secretariat directives on transfer payments related to Crown assertions of intellectual property rights over First Nations' intellectual property	Documents relatifs à l'élaboration des dispositions de la directives du Secrétariat du Conseil du Trésor sur les paiements de transfert liés aux revendications de droits de propriété intellectuelle de la Couronne sur la propriété intellectuelle des Premières nations	0	No Record
A-2021-00177	2022-01-12	Copy of emails sent or received by the Deputy Minister of Crown Indigenous Relations between October 24, 2021 and October 29, 2021 mentioning Jean Chretien.	Copie des courriels envoyés ou reçus par le sous-ministre des Relations Couronne-Autochtones entre le 24 octobre 2021 et le 29 octobre 2021 mentionnant Jean Chrétien.	0	No Record
A-2021-00143	2022-01-17	Documents relating to Call to Action 21: to provide sustainable funding for existing and new Aboriginal healing centres to address the physical, mental, emotional and spiritual harms caused by residential schools, and to ensure that the funding of healing centres in Nunavut and the Northwest Territories.	Documents relatifs à l'appel à l'action no 21 : fournir un financement durable aux centres de guérison autochtones existants et nouveaux afin de remédier aux préjudices physiques, mentaux, émotionnels et spirituels causés par les pensionnats indiens, et veiller à ce que le financement des centres de guérison au Nunavut et dans les Territoires du Nord-Ouest soit financé.	11	Disclosed in part
A-2021-00144	2022-01-17	Document relating to measures undertaken to consult with First Nations and the results of the consultation related to the development of Treasury Board Secretariat directives on transfer payments.	Document portant sur les mesures prises pour consulter les Premières nations et les résultats de la consultation sur l'élaboration des directives du Secrétariat du Conseil du Trésor sur les paiements de transfert.	0	No Record
A-2019-00310	2022-01-21	Copy of briefing notes regarding the Native Women's Association of Canada between January 2015 and February 6, 2020.	Copie des notes d'information concernant l'Association des femmes autochtones du Canada entre janvier 2015 et le 6 février 2020.	371	Disclosed in part
A-2021-00242	2022-01-25	Copy of any reports produced between November 1, 2021 and December 31, 2021 by TLS Enterprises pertaining to an organizational review, and Indian Oil and gas.	Copie de tous les rapports produits entre le 1er novembre 2021 et le 31 décembre 2021 par TLS Enterprises concernant un examen organisationnel et Indian Oil and Gas.	0	No Record
A-2019-00082	2022-01-28	All briefing notes related to the Trans Mountain Expansion Project to the Deputy Ministers' Oversight Committee between April 5 and May 31, 2019.	Toutes les notes d'information relatives au projet d'agrandissement du réseau de Trans Mountain ont été envoyées au Comité de surveillance des sous-ministres entre le 5 avril et le 31 mai 2019.	9	Disclosed in part

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2019-00132	2022-01-28	Copy of the self-government agreement with the Metis Nation Accord relating any of the Metis Settlements or the Metis Settlements General Council.	Copie de l'entente sur l'autonomie gouvernementale conclue avec l'Accord de la nation métisse concernant l'un ou l'autre des établissements métis ou le Conseil général des établissements métis.	38	All disclosed
A-2021-00223	2022-02-04	Briefing Note M20104: Meeting with Bishop McGrattan on November 26, 2021.	Note d'information M20104: Réunion avec l'évêque McGrattan le 26 novembre 2021.	4	Disclosed in part
A-2021-00234	2022-02-04	All documentation relating to the relinquishment of surface leases by Cominco at the historical Pine Point mining site between 1990 and 2000.	Tous les documents relatifs à la renonciation des baux de surface par Cominco sur le site minier historique de Pine Point entre 1990 et 2000.	0	No Record
A-2021-00239	2022-02-04	Documents pertaining to the January 17, 2022 press released concerning the support provided to the Dakota Tipi First nation in undertaking research and commemoration activities around five former residential school sites.	Documents relatifs au communiqué de presse du 17 janvier 2022 concernant le soutien apporté à la Première Nation Dakota Tipi dans la réalisation d'activités de recherche et de commémoration autour de cinq anciens sites de pensionnats indiens.	0	No Record
A-2020-00114	2022-02-07	Briefing notes: G13323: Baffinland's Motion re: Mary River Phase 2 Public Hearing, G13203: Meeting with Tom Paddon, Baffinland Iron Mines Limited, May 7, 2020, M11231: Deputy Minister and Associate Deputy Minister's meeting with Tom Paddon, Chair, Baffinland Iron Mines Corporation, May 15, 2019, G13205: Restarting the Mary River Phase 2 Assessment Process, G12888: Mary River Project Phase 2 Proposal - Status Update, M11523: Options to Conclude the Mary River Phase 2 Review Process, G13208: Mary River Mine: Production Increase Proposal Extension Request.	Note d'information: G13323: Motion de Baffinland concernant l'audience publique sur la phase 2 de Mary River, G13203: Rencontre avec Tom Paddon de Baffinland Iron Mines Limited, le 7 mai 2020, M11231: Le sous-ministre et la sous-ministre déléguée réunion avec Tom Paddon, président, Baffinland Iron Mines Corporation, le 15 mai 2019, G13205: Redémarrage de la phase 2 du processus d'évaluation de la rivière Mary, G12888: Projet Mary River Proposition Phase 2 - Mise à jour, M11523: Options pour conclure le processus de révision de la phase 2 de Mary River, G13208: Mine de la rivière Mary: Demande de prolongation de la proposition d'augmentation de la production.	283	Disclosed in part
A-2021-00225	2022-02-07	All email communication sent or received by the deputy minister regarding Prime Minister Justin Trudeau's trip to Tofino on September 30, 2021 and the first National Day for Truth and Reconciliation from September 1, 2021 to October 31, 2021.	Toutes les communications par courriel envoyées ou reçues par le sous-ministre concernant le voyage du premier ministre Justin Trudeau à Tofino le 30 septembre 2021 et la première Journée nationale de la vérité et de la réconciliation du 1er septembre 2021 au 31 octobre 2021.	0	No Record
A-2021-00051	2022-02-09	Letters sent by the head of Truth and Reconciliation Commission on September 15, 2009 and on January 18, 2010.	Lettres envoyées par le chef de la Commission de vérité et réconciliation le 15 septembre 2009 et le 18 janvier 2010.	4	Disclosed in part

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00075	2022-02-10	Copy of briefing material between May and June 2021 concerning the discovery of unmarked graves at former Indian residential schools.	Copie de documents d'information publiés entre mai et juin 2021 concernant la découverte de tombes anonymes dans d'anciens pensionnats indiens.	89	Disclosed in part
A-2021-00205	2022-02-10	Briefing Note CIRNAC-CFRDO27: Statement of Fuel Charge Proceeds Returned for 2020-2021.	Note d'information CIRNAC-CFRDO27: État du produit de la redevance sur les combustibles retourné pour 2020-2021	28	All disclosed
A-2021-00090	2022-02-11	Briefing Notes TAG12744: Human Rights Complain from Chief Tait-Day, M11804: Status of City of Iqaluit water supply.	Notes d'information TAG12744: Plainte relative aux droits de la personne de la Chef Tait-Day, M11804: Statut de l'approvisionnement d'eau de la ville d'Iqaluit	30	Disclosed in part
A-2021-00236	2022-02-11	Monthly spending for the management of consultant services between April 2009 and March 2021.	Dépenses mensuelles pour la gestion des services de consultantess entre avril 2009 et mars 2021.	3	All disclosed
A-2021-00244	2022-02-11	Copy of the 2021 briefing book for the new Minister of Crown-Indigenous Relations.	Copie du cahier de bréfrage 2021 pour le nouveau ministre des relations couronne-Autochtones.	113	Disclosed in part
A-2021-00039	2022-02-12	Copy of the settlement agreement with the Manitoba Meits Federation concerning the Kapyong Barracks.	Copie de l'entente de règlement conclue avec la Fédération des Méits du Manitoba concernant la caserne de Kapyong.	2	Disclosed in part
A-2021-00163	2022-02-12	Briefing materials provided to the Honourable Marc Miller following his appointment as Minister of Crown-Indigenous Relations.	Documents d'information remis à l'honorable Marc Miller à la suite de sa nomination au poste de ministre des Relations Couronne-Autochtones.	113	Disclosed in part
A-2021-00193	2022-02-12	Briefing Note M20079: Update on the Items on Parliament Hill.	Note d'information M20079: Mise à jour sur les items sur la Colline parlementaire.	3	All disclosed
A-2018-00083	2022-02-14	Briefing Note T18859: Minister's response to the Indian Resource Council Regarding the Release of Take or Pay Gas Funds.	Note d'information T18859: Réponse du ministre au Conseil des ressources indiennes concernant le déblocage des fonds de prise ou de paiement de l'essence.	14	Disclosed in part
A-2018-00347	2022-02-14	Copy of Temporary Help Services and Consultants hired in the Assessment and Investigation Services Branch, Audit and Evaluation, from April 1, 2013 to March 31, 2020.	Copie des services d'aide temporaire et des consultants embauchés à la Direction générale des services d'évaluation et d'enquête, Vérification et évaluation, du 1er avril 2013 au 31 mars 2020.	585	Disclosed in part
A-2021-00207	2022-02-14	Annual amount expended to the government by the cabinet minister on executive vehicles, driver expenses.	Montant annuel passé en charges au gouvernement par le ministre du Cabinet sur les véhicules de fonction, les frais de conduite.	2	Disclosed in part
A-2021-00153	2022-02-16	Copies of the eight final Residential School Narratives that have not been turned over to the National Centre for Truth and Reconciliation.	Des copies des huit récits définitifs des pensionnats indiens qui n'ont pas été remises au Centre national pour la vérité et la réconciliation.	0	No Record

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00240	2022-02-16	Correspondence with the Assembly of Manitoba Chiefs in which the Minister solicits co-operation in identifying residential school survivors that would be available to speak to the prime minister.	Correspondance avec l'Assemblée des chefs du Manitoba dans laquelle le ministre sollicite la collaboration pour identifier les survivants des pensionnats indiens qui seraient disponibles pour parler au premier ministre.	0	No Record
A-2021-00248	2022-02-16	Records related to spills, tank removal/registration, environmental contamination, fire reports, investigations or assessments.	Documents relatifs aux déversements, à l'enlèvement et à l'enregistrement des réservoirs, à la contamination de l'environnement, aux rapports d'incendie, aux enquêtes ou aux évaluations.	0	No Record
A-2018-00285	2022-02-18	Records related to the legalization of cannabis and the legal, economic, social, health implications for Indigenous peoples.	Documents liés à la légalisation du cannabis et aux répercussions juridiques, économiques, sociales et sanitaires pour les peuples autochtones.	92	Disclosed in part
A-2019-00208	2022-02-22	All correspondence and notes of telephone calls between the Nunatukavut Community Council and the Minister's Office for the period of November 4, 2015 to September 10, 2019.	Toute la correspondance et les notes d'appels téléphoniques entre le Conseil communautaire de Nunatukavut et le Cabinet du ministre pour la période du 4 novembre 2015 au 10 septembre 2019.	12	Disclosed in part
A-2021-00171	2022-02-23	Complete copy of the briefing books to Marc Miller appointed in October 2021 by the Prime Minister of Canada Justin Trudeau.	Copie intégrale des cahiers d'information à Marc Miller, nommé en octobre 2021 par le premier ministre du Canada, Justin Trudeau.	113	Disclosed in part
A-2021-00259	2022-02-24	Communications regarding the Government of Canada's concerning the Framework Agreement for Advancing Reconciliation.	Communications concernant l'Accord-cadre pour l'avancement de la réconciliation du gouvernement du Canada.	0	No Record
A-2021-00249	2022-02-25	All documents pertaining to the development of provisions of the Treasury Board Secretariat directives on transfer payments related to Crown assertions of intellectual property rights over first Nations' intellectual property rights between January 1, 2021 and January 26, 2022.	Tous les documents relatifs à l'élaboration des dispositions des directives du Secrétariat du Conseil du Trésor sur les paiements de transfert liés aux revendications par la Couronne de droits de propriété intellectuelle sur les droits de propriété intellectuelle des Premières Nations entre le 1er janvier 2021 et le 26 janvier 2022.	0	No Record
A-2021-00250	2022-02-25	All documents pertaining to consultation with First Nations and results of that consultation about the development of TBS Directives on transfer payments. January 1, 2018 to January 26, 2022.	Tous les documents relatifs à la consultation des Premières nations et les résultats de cette consultation sur l'élaboration des directives du SCT sur les paiements de transfert. Du 1er janvier 2018 au 26 janvier 2022.	0	No Record
A-2021-00212	2022-02-26	Briefing Note M20079: Update on the Items on Parliament Hill.	Note d'information M20079: Mise à jour sur les items sur la Colline parlementaire.	3	All disclosed

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00220	2022-02-26	Briefing Note M20062: Meeting with the Rt. Hon. Mary Simon, Governor General of Canada, on October 6 2021.	Note d'information M20062: Rencontre avec Son Excellence la très honorable Mary Simon, gouverneure générale du Canada, le 6 octobre 2021.	40	All disclosed
A-2021-00227	2022-02-26	Briefing Note M20038: Options for commemorating and preserving the memorial to Indian Residential School Children on Parliament Hill.	Note d'information M20038: Options pour commémorer et préserver le mémorial aux enfants des pensionnats indiens sur la Colline du Parlement.	3	All disclosed
A-2021-00256	2022-02-26	Records relating to Metis Government Recognition and Self-Government Agreement - Engagement and Conclusion.	Documents relatifs à l'Accord sur la reconnaissance et l'autonomie gouvernementale du gouvernement métis - Mobilisation et conclusion.	46	Disclosed in part
A-2021-00133	2022-02-28	Copy of all claims tracked by the reporting centre up to and including claims settled in 2021 that includes all of the data provided in the 2006 settlement report.	Copie de toutes les demandes suivies par le centre de déclaration jusqu'aux demandes réglées en 2021 inclusivement, qui comprend toutes les données fournies dans le rapport de règlement de 2006.	54	Disclosed in part
A-2021-00247	2022-02-28	Records related to spills, tank removal/registration, environmental contamination, fire reports, investigations or assessments.	Documents relatifs aux déversements, à l'enlèvement et à l'enregistrement des réservoirs, à la contamination de l'environnement, aux rapports d'incendie, aux enquêtes ou aux évaluations.	0	No Record
A-2021-00254	2022-02-28	Documents pertaining to the funding allocated to support Dakota Tipi First nation in undertaking research and commemoration activities around five former residential school sites.	Documents relatifs au financement alloué pour aider la Première Nation Dakota Tipi à entreprendre des activités de recherche et de commémoration autour de cinq anciens sites de pensionnats indiens.	0	No Record
A-2019-00225	2022-03-02	Communications between the Minister and senior officials between January 1, 2015 and October 21, 2019 regarding the development and approval of Canada's collaborative self-government fiscal policy.	Communications entre le ministre et les hauts fonctionnaires entre le 1er janvier 2015 et le 21 octobre 2019 au sujet de l'élaboration et de l'approbation de la politique budgétaire collaborative du Canada en matière d'autonomie gouvernementale.	115	Disclosed in part
A-2021-00151	2022-03-02	Correspondence with the former school in Louvicourt and copies of school inspection, incidents, death reports.	Correspondance avec l'ancienne école de Louvicourt et copies de l'inspection scolaire, incidents, rapports de décès.	75	Disclosed in part
A-2021-00253	2022-03-02	Records relating to the Government of Canada's engagement to the Framework Agreement for Advancing Reconciliation.	Documents relatifs à l'engagement du gouvernement du Canada à l'égard de l'Accord-cadre pour faire progresser la réconciliation.	31	Disclosed in part
A-2021-00257	2022-03-04	Records relating to the Government of Canada's implementation of the Framework Agreement for Advancing Reconciliation.	Documents relatifs à la mise en œuvre par le gouvernement du Canada de l'Accord-cadre pour faire progresser la réconciliation.	16	All disclosed

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00167	2022-03-08	Documents related to Marc Miller's swearing-in as Minister, and to any comments he made during the ceremony and his remarks to media between October 18 and 29, 2021.	Documents relatifs à l'assermentation de Marc Miller en tant que ministre, ainsi qu'aux commentaires qu'il a faits pendant la cérémonie et à ses remarques aux médias entre le 18 et le 29 octobre 2021.	113	Disclosed in part
A-2019-00226	2022-03-10	Correspondence between Joe Wild, Associate Deputy Minister, and Eric Marion, Senior Director.	Correspondance entre Joe Wild, sous-ministre délégué, et Eric Marion, directeur principal.	11	Disclosed in part
A-2021-00149	2022-03-13	Latest report fulfilling the Truth and Reconciliation Call to Action #19.	Dernier rapport répondant à l'Appel à l'action #19 pour la vérité et la réconciliation.	0	No Record
A-2021-00238	2022-03-14	List of the staff units allotted by Public Services and Procurement Canada for fiscal years ending 2019, 2020 and 2021 and the invoiced amounts.	Liste des unités de personnel allouées par Services publics et Approvisionnement Canada pour les exercices financiers se terminant en 2019, 2020 et 2021 et les montants facturés.	15	All disclosed
A-2021-00280	2022-03-14	Documents related to credit score from Transunion and Equifax from 2015 onward for Indigenous communities.	Documents liés à la cote de crédit de Transunion et Equifax à partir de 2015 pour les communautés autochtones.	0	No Record
A-2020-00005	2022-03-15	Documents relevant to the Alberta Region Business Continuity Plan for Covid.	Documents pertinents au plan de continuité des activités de la région de l'Alberta pour Covid.	148	Disclosed in part
A-2021-00173	2022-03-15	Briefing Notes prepared for the Minister of Crown Indigenous Relations mentionin Jean Chretien between October 25, 2021 and October 29, 2021.	Notes d'information préparées pour le ministre des Relations Couronne-Autochtones mentionnant Jean Chrétien entre le 25 octobre 2021 et le 29 octobre 2021.	0	No Record
A-2021-00275	2022-03-17	Information relating to the resignation of the Fort Alexander Reserve Chief and Council in January of 1925.	Information relative à la démission du chef de réserve et du conseil de Fort Alexander en janvier 1925.	0	No Record
A-2018-00302	2022-03-19	Briefing Note M9427: Truth and Reconciliation Commission Calls to Action - update on status.	Note d'information M9427 : Appels à l'action de la Commission de vérité et réconciliation - mise à jour sur l'état d'avancement.	1	All disclosed
A-2020-00052	2022-03-19	List of positions contained within the Specific Claims Branch and the pay ranges for those positions in 2020.	Liste des postes contenus au sein de la Direction générale des revendications particulières et les échelles salariales pour ces postes en 2020.	18	Disclosed in part
A-2021-00078	2022-03-19	All Job Descriptions used by Specific Claims Branch between 1996 and 2021.	Toutes les descriptions de poste utilisées par la Direction générale des revendications particulières entre 1996 et 2021.	3722	Disclosed in part
A-2021-00179	2022-03-19	Briefing Note M20038: Options for commemorating and preserving the memorial to Indian Residential School Children on Parliament Hill.	Note d'information M20038: Options pour commémorer et préserver le mémorial aux enfants des pensionnats indiens sur la Colline du Parlement.	3	All disclosed
A-2021-00233	2022-03-19	Provide costs paid to legal counsel and negotiator for Algonquins of Ontario between 2003 and March 21, 2022.	Fournir les frais payés au conseiller juridique et négociateur des Algonquins de l'Ontario entre 2003 et le 21 mars 2022.	1	All disclosed

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2021-00245	2022-03-19	Both volumes of a work cited as "Joan Holmes and Associates Inc. The Management of Indian Trust Funds, Volumes I and II. Report for Assessment& Historical Research Directorate, Aboriginal Affairs and Northern Development Canada, 2009.	Les deux volumes d'un ouvrage cités sous le titre « Joan Holmes and Associates Inc. The Management of Indian Trust Funds, Volumes I and II. Report for Assessment & Historical Research Steering, Affaires autochtones et Développement du Nord Canada, 2009.	182	All disclosed
A-2021-00252	2022-03-19	Number of federal public servants working at Crown-Indigenous Relations and Northern Affairs Canada and former names from 2010 to February 1, 2022.	Nombre de fonctionnaires fédéraux travaillant à Relations Couronne-Autochtones et Affaires du Nord Canada et anciens noms de 2010 au 1er février 2022.	2	All disclosed
A-2018-00366	2022-03-22	Briefing material prepared for the Minister in February 2019.	Document d'information préparé pour le ministre en février 2019.	1524	Disclosed in part
A-2020-00027	2022-03-23	Records of allegations and complaints sent to National Allegations and Complaints Coordinators from 2019 to June 9, 2020.	Dossiers des allégations et des plaintes envoyés aux coordonnateurs nationaux des allégations et des plaintes de 2019 au 9 juin 2020.	181	Disclosed in part
A-2021-00131	2022-03-24	Briefing Note M20031: Deputy Minister's meeting on moderate livelihood, on July 26, 2021.	Note d'information M20031: Réunion du sous-ministre sur la subsistance modérée, le 26 juillet 2021.	2	Disclosed in part
A-2021-00174	2022-03-24	Documents related to the Kwikwetlem First Nation's five Specific Claims against Canada.	Documents liés aux cinq revendications particulières de la Première Nation Kwikwetlem contre le Canada.	0	No Record
A-2021-00180	2022-03-24	Briefing Note RP100: Policy Authorities for Funding Analysis of Human Remains.	Note d'information RP100: Autorités politiques pour le financement de l'analyse des restes humains.	6	Disclosed in part
A-2021-00216	2022-03-24	Briefing Note MTX539-3: Background on Coastal GasLink and Pipeline Project.	Note d'information MTX539-3: Contexte sur le projet du Coastal GasLink et Pipeline.	2	Disclosed in part
A-2021-00246	2022-03-24	List of above and below ground fuel storage tanks on federal and crown land and/or reserve.	Liste des réservoirs de stockage de carburant en surface et souterrains sur les terres fédérales et de la Couronne et/ou les réserves.	0	No Record
A-2021-00284	2022-03-24	Briefing Note M20075: Meeting regarding escalation of protests in Wet'suwet'en Territory on October 19, 2021.	Note d'information M20075: Réunion concernant l'escalade des protestations dans le territoire Wet'suwet'en le 19 octobre 2021.	9	Disclosed in part
A-2018-00252	2022-03-25	Briefing Note LED4518: Funding for the First Nations Fiscal Management Act Institutions.	Note d'information LED4518 : Financement des institutions visées par la Loi sur la gestion financière des premières nations.	267	Disclosed in part
A-2018-00284	2022-03-25	Records related to the Recognition and Rights Framework for Indigenous Peoples first announced on February 14, 2018.	Documents liés au Cadre de reconnaissance et de droits des peuples autochtones annoncé pour la première fois le 14 février 2018.	3699	Disclosed in part

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2019-00194	2022-03-25	Copy of the briefing note TAG 11703: Nunatukavut Community Council from Deputy Minister Daniel Watson dated August 15, 2019.	Copie de la note d'information TAG 11703 : Conseil communautaire du Nunatukavut du sous-ministre Daniel Watson datée du 15 août 2019.	70	Disclosed in part
A-2021-00128	2022-03-25	List of grants and program funding, including grants below \$25,000.	Liste des subventions et du financement du programme, y compris les subventions inférieures à 25 000 \$.	16314	All disclosed
A-2021-00160	2022-03-25	Copy of ProServices contracts issued in the National Capital Region for the months of January 2021 to September 2021.	Copie des contrats ProServices émis dans la région de la capitale nationale pour les mois de janvier 2021 à septembre 2021.	335	Disclosed in part
A-2020-00003	2022-03-27	Copy of the 10-year Interim Fisheries Implementation Agreement that was signed by the the Elisipogtog and Esgenoôpetitj First Nations on August 15, 2019.	Copie de l'Entente provisoire de mise en œuvre des pêches, d'une durée de 10 ans, qui a été signée par les Premières Nations d'Elisipogtog et d'Esgenoôpetitj le 15 août 2019.	0	Exempted entirely
A-2021-00123	2022-03-27	Individual requesting all documents referring to, or making mention of the Manitoba Métis Self-Government Recognition and Implementation Agreement between Manitoba Metis Federation Inc. and the Crown dated July 6, 2021.	Personne demandant tous les documents faisant référence à l'Entente de reconnaissance et de mise en œuvre de l'autonomie gouvernementale des Métis du Manitoba entre la Fédération des Métis du Manitoba Inc. et la Couronne datée du 6 juillet 2021.	136	Disclosed in part
A-2021-00169	2022-03-27	Documents concerning any school in the Province of Québec having an agreement with the federal government to accept admission or create spaces for Indigenous students from Residential schools or Indian Day Schools within the timeframe of 1950-1980.	Documents concernant toute école de la province de Québec ayant conclu une entente avec le gouvernement fédéral pour accepter l'admission ou créer des places pour les élèves autochtones des pensionnats indiens ou des externats indiens au cours de la période de 1950 à 1980.	672	Disclosed in part
A-2021-00213	2022-03-27	Briefing note titled: Congratulatory message and concerns regarding lack of response to important issues, received on Nov 23, 2021.	Note d'information intitulée : Message de félicitations et préoccupations concernant l'absence de réponse à des questions importantes, reçue le 23 novembre 2021.	12	Disclosed in part
A-2021-00217	2022-03-27	Briefing Note PSD155: Options for Governance of Missing and Murdered Indigenous Women and Girls National Action Plan Implementation.	Note d'information PSD155: Options pour la gouvernance de la mise en œuvre du plan d'action national des femmes et filles autochtones disparues et assassinées	0	Exempted entirely
A-2017-02041	2022-03-29	Documents concerning Indigenous claims to lands, or assertions of land rights to lands that are considered to be urban where such assertions may be seen to be in conflict with pre-existing property rights.	Documents concernant les revendications territoriales des Autochtones ou les revendications de droits fonciers sur des terres considérées comme urbaines lorsque de telles revendications peuvent être considérées comme étant en conflit avec des droits de propriété préexistants.	76	Disclosed in part

Request Number	Date Closed	Summary - English	Summary - French	Pages Released	Request Disposition
A-2017-02042	2022-03-29	Documents where property rights are discussed as a potential solution to issues and challenges faced by Indigenous communities or as a means of depoliticizing Indigenous settler relations around development projects.	Documents où les droits de propriété sont discutés comme une solution potentielle aux problèmes et aux défis auxquels sont confrontées les communautés autochtones ou comme un moyen de dépolitisier les relations entre les colons autochtones autour des projets de développement.	6	Disclosed in part
A-2021-00168	2022-03-29	All records related to Joe Wild's November 2018 meeting with journalists to discuss the government's proposed Recognition and Implementation of Indigenous Rights Framework between November 1, 2018 and November 31, 2018.	Tous les documents se rapportent à la rencontre de Joe Wild avec des journalistes en novembre 2018 pour discuter du cadre de reconnaissance et de mise en œuvre des droits des Autochtones proposé par le gouvernement entre le 1er novembre 2018 et le 31 novembre 2018.	3	All disclosed
A-2021-00282	2022-03-30	The letter Indigenous Relations Ministers from Ontario, Quebec, Alberta, Saskatchewan, Manitoba and New Brunswick sent to former Minister Carolyn Bennett on November 27, 2020.	La lettre que les ministres des Relations avec les Autochtones de l'Ontario, du Québec, de l'Alberta, de la Saskatchewan, du Manitoba et du Nouveau-Brunswick ont envoyée à l'ancienne ministre Carolyn Bennett le 27 novembre 2020.	0	No Record
A-2021-00077	2022-03-31	All Job Descriptions related to the following positions within the Treaties and Aboriginal Government sector, the former Claims and Indian Government sector, and the Resolutions and Partnerships branch.	Toutes les descriptions de travail se rapportaient aux postes suivants au sein du secteur des traités et du gouvernement autochtone, de l'ancien secteur des revendications et du gouvernement indien et de la Direction générale des résolutions et des partenariats.	1986	Disclosed in part
A-2021-00222	2022-03-31	Briefing Note PSD244 : Update on the items on Parliament Hill received Oct 25, 2021.	Note d'information PSD244 : Mise à jour sur les points sur la Colline du Parlement reçue le 25 octobre 2021.	2	All disclosed
A-2021-00224	2022-03-31	Briefing Note M20105: National Family and Survivors Circle (NFSC) Meeting, November 24, 2021 Questions & Answers.	Note d'information M20105: Réunion du Cercle national des familles et des survivants (CNFS), 24 novembre 2021 - Questions et réponses.	71	Disclosed in part